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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hol nagyobb a felfordulás: az Ön tárcájánál vagy a Dzsaj Bhím kisegyház iskolájában? II. "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturáli s
míniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az írásbeli kérdésem benyújtását követő napokban az Ön által hiánytalannak mondott nyilvános KIR
nyilvántartás - hogy, hogy nem -16 darab új irattal egészült ki . Ezek még továbbra sem jelentik a
kisegyház által működtetett sajókazai székhelyű iskola szabályos működéséhez szükséges
dokumentumok teljes körét – példának okáért a mágócsi telephellyel kapcsolatban .

A dokumentumokból kiderül, hogy időszakonként napi sűrűséggel, illetve év közben változnak
- az intézmény szék- és telephelyei ,

nem kis mértékben megváltozik a felvehető tanulók száma, ezen belül az általános iskolai ,
gimnáziumi, szakképzési, nappali, esti, levelező munkarend szerint felvehető tanulók száma,

- a szakképzési profilja .
Mindezekkel a dokumentumok jogerőre emelkedése sem tudott lépés tartani . Aki ismeri a közoktatást,
tudja, hogy az ilyen sebesség ű változások (növekedés, sokoldalú feladat) a legkevésbé se m
valószínűsítik, hogy id őben rendelkezésre állnak a pedagógiai munka infrastrukturális, program- ,
eszköz- személyi (lakhatási stb .) és szervezési feltételei egy rendkívül hátrányos helyzet ű vidéken. A
működésről rendelkezésre álló információkkal együtt pedig még kevésbé hihetjük ezt .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tett-e Ön lépéseket az iskola működése körültekintő szakmai ellenőrzésére? Ha nem, tervezi-e? Ha
igen, a vizsgálat szükségessé tette-e jogtalanul fölvett támogatások kifizetését, és ha igen, mekkor a
összeget tett ez ki?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2009. április 8 .

Dr. Pósán László
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